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صنعت خودرو محفل بده بستان هاي 

سياسي شده  است 
كارش�ناس اقتص�اد سياس�ي خودرو ب�ا بي�ان اينكه نه�ادي به 
ن�ام دولت تلاش ك�رده تا صنع�ت خودرو به دس�ت آنها باش�د و 
بقيه هم هم�راه دولت هس�تند، گفت: صنعت خ�ودرو به بهترين 
محف�ل ب�راي بده بس�تان هاي سياس�ي تبدي�ل شده اس�ت. 
به گزارش خبرگزاري دانشجو، مرتضي مصطفوي در نشست بررسي 
مس��ائل صنعت خودرو كه ب��ه همت واح��د جهاد اقتصادي بس��يج 
دانشجويي دانشگاه امام صادق )ع( و با حضور دانشجويان دانشگاه هاي 
تهران برگزار شد، گفت: اثر تحريم ها بر شركت هاي خودرو سازي نشان 

داد كه اين صنعت غيرمقاومتي است. 
وي گفت: واقعيت اين است كه طي دهه ها گذشته اولاً دولت به معناي 
عام هدايتگر اصلي اين صنعت بوده و ثانياً دولت ها تلاش كرده اند تا نفوذ 
مالكيتي و مديريتي خود را در اي��ن صنعت حفظ كنند ، بنابراين براي 
آسيب شناسي وضعيت كنوني، رفتارشناسي دولت يك ضرورت است. 
مصطفوي با طرح اين س��ؤال كه صنعت خودرو چه جذابيتي دارد كه 
دولت ها علاقه اي به كاهش حضور خود در آن ندارند، افزود: مكانيسم 
غيرمش��خص جذب نيروي كار، گردش مالي بالاي چند هزار ميليارد 
توماني و وجود شركت هاي متعدد زيان ده تابعه خودروسازي و وسعت 
بنگاهداري شركت هاي خودروسازي از جمله مواردي است كه موجب 

جذابيت صنعت خودرو براي دولت ها شده است. 
وي با اشاره به اينكه طبق نظريه بوكانان، نظريه پرداز اقتصاد سياسي، 
دولت ها ديگر آن نهاد خيرخواهي نيستند كه لزوماً به دنبال منافع ملي 
باشند، گفت: بزرگ بودن اين صنعت و وجود شركت هاي متعدد تابعه 
تودرتو در صنعت خودروسازي باعث شده اين صنعت غيرقابل نظارت 
و كنترل باشد از اين رو زمينه براي بهره برداري هاي سياسي و جناحي 
در اين صنعت مهيا است. اين كارشناسي اقتصاد سياسي خودرو گفت: 
با توجه به ساختار دولتي و گردش مالي زياد، صنعت خودرو به محفلي 
براي بده بستان هاي سياسي تبديل شده و ديگر نمي توان از آن به عنوان 

يك بنگاه اقتصادي ياد كرد. 
........................................................................................................................

 ورود تأمل برانگيز شركت واردكننده خودرو 
به عرصه ورزش

 يكي از انتقاداتي كه به ش�ركت هاي خودروس�ازي مطرح است، 
باش�گاهداري آن�ان اس�ت. بس�ياري معتقدند كه ش�ركت هاي 
خودروس�ازي نباي�د در زمين�ه باش�گاهداري ورود كنن�د 
و بايس�تي صرفاً به مس�ائل مرب�وط به تولي�د خ�ودرو بپردازند. 
به گزارش خط بازار»اين انتقاد به ش��ركت هاي خودروسازي در حالي 
مطرح اس��ت كه اسناد رسمي حاكي از ورود ش��ركت هاي واردكننده 
خودرو به عرصه باشگاهداري نيز مي باشد. طبق اسناد روزنامه رسمي به 
شماره 21560 مورخ 26 اسفند 1397، شركت پرشيا خودرو، نماينده 
واردات»بي ام و« در ايران اقدام به اخذ مجوز فعاليت هرگونه فعاليت 
ورزش��ي مورد تأييد وزارت ورزش و جوانان و كميت��ه ملي المپيك و 

تأسيس و احداث باشگاه هاي ورزشي و شعب آن شده است. 
از اين رو براي اولين بار است كه يك شركت واردكننده خودرو به دنبال 

تأسيس باشگاه ورزشي يا ورود به عرصه ورزش مي باشد. 
اين اتفاق ش��ايد در نگاه اول چندان با اهميت نباش��د، ولي وقتي كه 
تغييرات صنعت خودرو در كنار هم بررسي و تحليل مي شود سناريوها 
و سؤالات مختلفي قابل طرح است. يكي از اين سؤالات اين است كه آيا 
ورود جديد شركت پرشيا خودرو به عرصه ورزش و باشگاهداري ممكن 

است منجر به خريد باشگاه ورزشي سايپا شود؟

دردسر خريداران خودروهاي چيني 
اي�ن روزه�ا ب�ا كمب�ود قطع�ات يدك�ي در ب�ازار، خري�داران 
خودروه�اي چين�ي رضايت�ي از خري�د خ�ود ندارن�د و م�دام 
ب�راي تعمي�ر خودروه�ا ب�ه تعميرگاه ه�ا مراجع�ه مي كنن�د. 
به گزارش تس��نيم، در حال حاضر برخي از واردكنندگان خودروهاي 
چيني براي صرفه اقتصادي ترجيح مي دهند تا قطعات يدكي اصل را 
براي خودروهاي موجود در بازار وارد نكرده و به نوعي با فروش قطعات 
ارزان تر و فاقد كيفيت س��ود بيشتري را كس��ب كنند. همين موضوع 
عاملي مي شود تا تعداد مراجعات خريداران اين خودروها به تعميرگاه ها 
افزايش بيش��تري پيدا كند. البته جالب اينجاست براي داخلي سازي 
قطعات اين خودرو ها در كشور هم مانع تراشي هايي از طرف چيني ها 
انجام مي ش��ود كه همين امر باعث مي شود تا خودش��ان تمام قد بازار 
قطعات يدكي محصولات را به دس��ت گرفته و متناسب با اهداف خود 
عرضه قطعات را انج��ام مي دهند. ام��روز تعميرگاه هاي خودرو عمده 
اشكالات خودروهاي چيني را ايرادات كلاج، لنت و فرمان و جلوبندي 
خودروها مي دانند. البته در موارد ديگر خودروها براي تعمير نيازمند 
قطعات هستند كه در بازار با درجه بندي هاي مختلف، مشتري ترجيح 
مي دهد قطعه ارزان تر را خريداري كند در حالي كه با نصب آن بايد چند 

ماه بعد براي خرابي همان قطعه مجدداً به تعميرگاه مراجعه كند. 
........................................................................................................................

تورم خرداد ماه تهران 38/9 درصد
نرخ ت�ورم 12 ماهه منتهي ب�ه خرداد م�اه 1398 اس�تان تهران 
از س�وي مرك�ز آم�ار اي�ران 38/9 درص�د محاس�به ش�د. 
به گزارش فارس، طبق اطلاعات منتشر نشده مركز آمار اين نرخ 1/3 
درصد بيشتر از متوسط كشور است. در اين ماه درصد تغيير شاخص كل 
نسبت به ماه مشابه سال قبل 51/2 درصد شد. يعني خانوارهاي استان 
تهران به طور ميانگين 51/2 درصد بيشتر از خرداد 1397 براي خريد 
يك »مجموعه كالا و خدمات يكسان« هزينه كرده  اند كه نسبت به اين 
اطلاع در ماه قبل )ارديبهشت ماه( 1/2 واحد درصد افزايش  يافته است. 
شاخص قيمت در گروه عمده »خوراكي ها، آشاميدني ها و دخانيات« 
استان تهران نسبت به ماه مشابه سال قبل 76/3 درصد افزايش نشان 
مي دهد. بيشترين تغيير در اين گروه مربوط به »گوشت قرمز و سفيد 
و فرآورده هاي آنها« و »سبزيجات« است كه نسبت به خرداد ماه سال 
97 به ترتيب 101/8 درصد و 105/7 درصد افزايش قيمت داشته اند. 
به عبارت ديگر قيمت اين اقلام نسبت به خردادماه سال گذشته بيش 

از دو برابر شده است. 
........................................................................................................................

جزئياتي از وام مستأجران
نظ�ر گرفت�ه  ب�ه مس�تأجران در  وام  ب�راي  س�ودي ك�ه 
ب�ود.  خواه�د  بانك�ي  وام ه�اي  از  متف�اوت  شده اس�ت، 
به گزارش مهر، فرهاد دژ پس��ند وزير اقتصاد و امور دارايي در حاش��يه 
جلس��ه هيئت دولت در خصوص طرح صندوق حمايت از مستأجران 
اظهار داشت: متأسفانه مستأجران فشار مضاعفي را در اين شرايط تحمل 
مي كنند. ما تلاش مي كنيم رابطه بين رهن و اجاره را به نفع مستأجران 
سازماندهي كنيم و طرح ايجاد صندوقي را بدين منظور آماده كرديم و 
به رئيس جمهور پيش��نهاد داديم. وزير اقتصاد با بيان اينكه قرار است 
وامي از اين صندوق به مستأجر داده شود ولي مبلغ آن به موجر پرداخت 
مي شود، گفت: اين وام با نرخي بسيار متمايز با نرخي كه الان معادل سازي 
مي شود، تسويه خواهد شد تا مستأجر فشار بيشتري تحمل نكند. اين 
صندوق تورمي هم ايجاد نخواهد كرد. »سودي كه براي وام به مستأجران 

در نظر گرفته شده است، متفاوت از وام هاي بانكي خواهد بود. «

جهش 54هزار ميليارد توماني ارزش بورس 
تهران ك�ه آن را به عنوان دماس�نج اقتصاد 
ايران مي شناس�يم طي بازه زماني يك شنبه 
الي چهارشنبه هفته جاري نشان مي دهد كه 
تلاش هاي امريكايي براي ايجاد ريس�ك در 
اقتصاد ايران ناكام مانده اس�ت، اين در حالي 
است كه رئيس كل بانك مركزي گفته از قله 
مقاومت تحريم عبور كرده ايم،در حال حاضر 
ارزش معاملات خرد بورس تهران در روز بيش 
از يك هزار ميليارد تومان اس�ت كه نشان از 
اطمينان س�رمايه گذاران به آين�ده اقتصاد 
ايران دارد زيرا منتخبي از شركت هاي فعال 
در گروه هاي مختلف در اين بازار وجود دارد. 
 به رغم تلاش هاي امريكايي ها براي ايجاد ريسك 
در اقتصاد ايران، به نظر مي رسد معامله گران فضا 
را براي س��رمايه گذاري امن ارزيابي مي كنند، 
زيرا در بازه زماني يكشنبه الي چهارشنبه هفته 
جاري شاخص كل بورس تهران با جهش بيش 
از 14ه��زار و 500واحدي خ��ود را به محدوده 
سطح 248 هزار و 577 رساند و ارزش بازار نيز 
با 54هزار ميليارد تومان رشد از محدوده 889 
هزار ميليارد تومان به محدوده 943هزار ميليارد 

تومان رسيد. 
به نظر مي رس��د فضا در اقتصاد ايران روبه آرامش 
اس��ت، زيرا بعد از ماجراي پهپ��اد امريكايي تصور 
مي ش��د كه با بالا گرفتن تنش ها ، ب��ورس اوراق 
بهادار تهران به عنوان دماسنج اقتصاد ايران مسير 
نزولي را در پيش بگيرد، اما جالب اينجاست كه در 
حد فاصل روزهاي يكش��نبه الي چهارشنبه هفته 
جاري شاخص كل بورس اوراق بهادار تهران با رشد 
حدودي 14هزار و 713 واحد به س��طح 248هزار 
و 577رس��يد در اين ميان در همين ب��ازه زماني 
ارزش بازار از محدوده 889هزار ميليارد تومان به 
943هزار ميليارد تومان رسيد كه جهش 54هزار 

ميليارد توماني را گزارش مي كند. 
   تقويت معاملات خرد 

جهش ميانگين معاملات خ��رد در بورس تهران 
طي روز هاي گذشته به بيش از يك هزار ميليارد 
تومان در روز نشان مي دهد كه معامله گران فضا 
را براي س��رمايه گذاري امن و چشم انداز اقتصاد 
ايران و شركت هاي حاضر در بازار را مثبت ارزيابي 

مي كنند، اين در حالي است كه به گفته رئيس كل 
بانك مركزي از قله مقاومت تحريم عبور كرده ايم 
تحت چنين شرايطي تنها در روز گذشته شاخص 
كل بورس در آخرين روز معاملاتي هفته 3 هزار و 
479 واحد ديگر رشد كرد و به سطح 248 هزار و 

577 واحد رسيد. 
 در اين بين گزارش هاي مثبت توليد و فروش برخي 
از شركت هاي بزرگ حاضر در بازار سرمايه، در پيش 
بودن فصل مجامع ش��ركت هاي بورسي، تقويت 
قيمت برخي از كالاها در بازاره��اي جهاني، ابلاغ 

صدور مجوز افزايش سرمايه از محل تجديد ارزيابي 
دارايي ها توسط سازمان مالياتي، سازگاري اقتصاد 
ايران با شرايط تحريم و جنگ اقتصادي و. . . زمينه 
را براي رشد مجدد بازار سرمايه تقويت كرده است. 

   ما از قله تحريم عبور كرده ايم
عبدالناصر همتي، رئيس كل بانك مركزي نيز در 
حاشيه جلسه هيئت دولت در جمع خبرنگاران 
در مورد تحريم هاي اخير امريكا گفت: هميشه 
گفته ام ديگر هر كاري توانستند، انجام داده اند. 
ما از قل��ه مقاومت تحريم عب��ور كرده ايم. روند 

صادرات نف��ت در حال افزايش اس��ت. بازار ارز 
نش��ان داد مردم توجهي ب��ه تحريم هاي جديد 
نكردند، چون نوساني را در بازار شاهد نيستيم. 

رئيس كل بان��ك مركزي در خص��وص اجراي 
اينس��تكس گفت: مدتي اس��ت كه اروپ��ا ادعا 
مي كند در آستانه اجراي اينستكس هستيم، اما 
عملي نديده ايم البته جلس��اتي با ما گذاشتند و 
اسنادي جابه جا شده است، اما تا زماني كه در قالب 

اينستكس، منابعي جابه جا نشود، فايده ندارد. 
معاملات آخري��ن روز كاري هفته نيز با رش��د 
نماگرهاي بازار س��هام خاتمه يافت. در اين روز 
ش��اخص كل كه در روزهاي گذشته رشدي پر 
قدرت را آغاز كرده بود، امروز نيز به رش��د خود 
ادامه داد و تحت تأثير افزايش تقاضا در نمادهاي 
پتروپالايشي به سطح 3 هزار و 479 واحد رسيد. 
رشد ياد شده كه ناش��ي افزايش 3 هزار و 479 
واحدي اين نماگر بود در نهايت موجب ش��د تا 
ارزش ريالي بورس تهران با 1/42 درصد افزايش 

به 943 هزار ميليارد تومان برسد. 
نمادهاي حاضر در ب��ورس و فرابورس از دلايل 
بني��ادي و رواني خوب��ي براي رش��د قيمت ها 
برخوردار بودند. از يكس��و هم رش��د قيمت در 
بازارهاي جهاني راه را براي خوشبيني به آينده 
س��هم هاي دلاري باز كرده است و از سوي ديگر 
فضاي ذهني و تحليلي سرمايه گذاران همچنان 
در جهت رش��د بازار قرار دارد. ب��ه دليل وجود 
همين رويكرد مثبت امروز ش��اهد رشد ارزش 

معاملات در بورس و فرابورس بوديم. 
نماگر هم وزن كه تمامي نمادهاي بازار را فارغ از 
حجم آنها نسبت به كل بورس محاسبه مي كند، 
نيز در مس��ير صعود پيش رفت و با 367 واحد 
افزايش به سطح 58 هزار و 363 واحد رسيد. اين 
نماد، بيشترين تأثير را از رشد قيمت در نمادهاي 

سيماني پذيرفت. 
غلبه عرضه بر تقاضا در گروه سيماني به حدي 
بود كه در پايان معاملات ديروز هيچ نمادي در 
محدوده منفي قيمت مشاهده نمي شد كه اين 
رويداد مرهون در نظر گرفتن قيمت هاي جديد 
براي سيمان است كه طرح دولت براي ساخت 
400هزار واحد مس��كوني را نيز در تقويت اين 

گروه نبايد از نظر دور داشت. 

عبور از قله تحريم ها 
همتی: امريكايی ها هركاری توانسته اند انجام داده اند. ما از قله تحريم ها عبور كرده ايم

استان اصفهان رتبه برتر، در بخش شرب شهریور روستایى را کسب کرد
مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب:

هاشم امینى با اشــاره به اینکه سد زاینده  رود 
نسبت به سال گذشته شرایط بهترى دارد افزود: 
ســد زاینده رود حدود  800 میلیون متر مکعب 
آب گیرى شده است اما هنوز در سطح شهر افت 
فشارآب و قطعى آب داریم که علت آن عدم اتمام 
سامانه دوم آب رسانى در استان اصفهان است.

  
هاشم امینى به مناسبت ”هفته صرفه جویى در مصرف 
آب“  اظهارکرد: یکم تــا هفتم تیرمــاه هفته مدیریت 
در مصرف آب اســت که به تازگى از آن به عنوان هفته 

سازگارى با کم آبى یاد مى شود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اصفهان گفت: درسال 
6 درصدودربخش غیرخانگى  1397 در بخش خانگى 8
7 درصدنسبت به ســال قبل کاهش مصرف صورت  1
6  درصد  گرفته و درحوزه شرب اســتان درمجموع 9
نسبت به مدت مشابه سال قبل کاهش و مدیریت مصرف 

رخداده است. 
امینى افزود:مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب اســتان 
اصفهان با بیان اینکه سامانه دوم آبرسانى اصفهان باید 
ســال 1386 به اتمام مى رســید و تحویل شرکت آب و 
فاضلاب استان اصفهان مى شــد،تصریح کرد: به دلیل 
مجوزها و سایرمشکلاتى که نمایندگان مردم اصفهان در 
مجلس و استاندار اصفهان به آنها اشاره کرده اند، متأسفانه 
پروژه به اتمام نرســیده و آب منطقه ایى در حال احداث 

سد و خطوط آبرسانى است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اصفهان یادآورشد: رفتار 
دائمى ما درحوزه مدیریت مصرف کمک می کند در اقلیم 
خشک و نیمه خشک زندگى پایدارى داشته باشیم و به 
جهت اقداماتى که شــرکت آب فاضلاب استان اصفهان 
انجام داده است، در بحث رویداد سازگارى با خشکسالى و 
کم آبى توانسته است رتبه برتر این رویداد دربخش شرب 
شهریور وستایى در میان شــرکت هاى آب و فاضلاب را 
کسب کند.وى با اشاره به اینکه ســال گذشته اقدامات 
در حوزه فرهنگسازى و سازگارى باکم آبى درسه بخش 
انجام شده است،گفت: اقدامات در راستاى فنى، فرهنگى 
و قانونى صورت گرفت که این اقدامات باعث شــد 6.9  
درصد مصرف کمتر شــود و 23 میلیون متر مکعب آب 

را ذخیره کنیم.
امینى عنوان کــرد: اقدامات فنى شــامل بخش  بندى 
شهرهاى مصرف آب شــرب اصفهان، هوشمندى سازى 
شبکه شــهرى تله مترى، بازچرخانى آب خاکسترى، 
استانى شــدن ســامانه 122 و ایجاد ایســتگاه آنلاین 

مدیریت شهر در نقاط مختلف و ... است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با تأکید 
براینکه خط قرمــز درحوزه اســتفاده از آب زیر زمینى 
کیفیت است، بیان کرد: امروزحدودیک هزار لیتربر ثانیه 

آب اصفهان ازچاه هاى حفر شده تأمین مى شود؛ درعین 
حال که آب توزیع شــده از طریق چاهها چه درشهرها و 
روستاها مورد تأیید مرکز بهداشــت است ان قرار دارد، 
این رقم در برابر منابع دیگرتأمین آب رقم ناچیزى است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان تصریح 
کرد: حدود هزارلیتربرثانیــه از چاهه ایى که حفرکردیم 
آب تامین مى کنیم که درمقایسه با حدود 11 هزار لیتر 

برثانیه بسیار ناچیز است.
وى تصریح کرد: کم شــدن پرت آب به دلیل نشت یابى 
هاى متعدددرسطح آب آشامیدنى استان بود همچنین 
85  کیلومتر اصلاح شــبکه آب انجــام دادیم و  6337 
انشعاب آب را اصلاح و بازسازى کردیم و عملیات نشت 
یابى شبکه و انشعابات را در شبکه آب آشامیدنى انجام 
دادیم. وى ادامه داد: عملیات نشــت یابى شــبکه آب 
آشامیدنى شــامل 246 کیلومتر بود همچنین 13337 
انشعاب را پیمایش کردیم که 130 مورد درشبکه و 217 

مورد در انشعابات نشت  پیدا کردیم.
مدیرعامل شــرکت توزیع آب و فاضلاب استان اصفهان 
با بیان اینکه در 10 سال گذشــته 700  لیتر برثانیه آب 
مجدد به چرخه توزیع بازگردانده شده است، اظهارداشت: 
تفاهم نامه اى با ســازمان نظام مهندسى استان منعقد 
کردیم تا اســتفاده از آب خاکســترى را در تمام منازل 
عملیاتى و باطراحى سیســتم هاى ویــژه این آب ها در 

فلاشتانک ها استفاده شود..
وى ادامــه داد: یکى از گلایه هاى اســتان هاى همجوار 

اســتفاده صنعت فــولاد از آب رودخانه بــود، اما امروز 
بایداعلام کنم خوشبختانه به جهت حضور صنعت فولاد 
در بخش باز چرخانــى آب قراردادى با شــرکت فولاد 
مبارکه منعقد شدتا شــبکه فاضلاب را با ظرفیت منابع 
فولاد در قالب قرارداد بیع ارائه و پساب فاضلاب 9 شهر 

را استفاده کنیم.
امینى خاطر نشــان کرد: درذوب آهن اصفهان نیز سال 
گذشته قراردادى منعقد شــدکه بر اساس آن فاضلاب 
شهرهاى ایمان  شهر و فولاد شهر را واگذارکنیم تا کمتر 
از منابع آبى استفاده شود. تغییرات ازسال 87 در استان 
نشــان مى دهد در بخش الگوى مصرف ماهانه بین 0 تا 
20  میــزان 66 درصد مردم بر طبق ایــن الگو بودندکه 
درسال 1397 میزان 90 درصد مردم استان در این الگو 
قرارگرفته اند، مردم اصفهان بر اســاس طبقات مصرف 
ماهانه یــک رکورد خوب را در میــزان مدیریت مصرف 

آب ثبت کردند.
امینى با اشــاره به پروژه هاى در حال انجام ابراز داشت: 
در حال حاضرپروژه آب رســانى به باغ  به اداران درحال 
انجام است و تا دو ماه آینده به بهره بردارى مى رسد،پروژه 
بعدى آب رســانى به گلشهر و روســتاها است که هفته 
گذشته به بهره بردارى رســید وپروژه بعدى آبرسانى به 

شهرستان هاى دهاقان گلشنو روستاها است.
وى بیــان کــرد: در یکســال گذشــته 295 کیلومتر 
لوله گــذارى آب و 331 کیلومترلوله گــذارى فاضلاب 
صورت گرفته، همچنین 12 هزار متر مکعب مخزن در 

اصفهان به بهره بردارى رســید و 7 هزار مخزن دیگر در 
حال احداث مى باشد.امینى درخصوص نحوه تأمین آب 
شرب روستایى در کلاستان تصریح کرد: در میان یکهزارو 
286 روستاى استان اصفهان 953 روستا تحت پوشش 
آب شرب بهداشتى و سالم و پایدارقراردارند، ازاقدامات 
دیگر درحوزه روســتایى به منظورتأمین پایدار و سالم 
ایجاد مجتمع هاى آب  رسانى روستایى است و اکنون 41 

مجتمع روستایى درسطح استان وجوددارد.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان اضافه 
کرد: از 41 مجتمع روستایى در سطح استان 14 مجتمع 
ودرقالب 217 روستا به بهره بردارى رسیده و 27 مجتمع 
که شامل 257 روستا مى شــود درحال احداث است که 

تاکنون 48 درصدپیشرفت فیزیکى داشته است.
امینى با اشــاره به اجراى ســه اقدام در راستاى دولت 
الکترونیک اظهارداشت: به زودى قبض هاى کاغذحذف 
خواهند شدکه این اقدام درسه محله آغاز شده است.

به گفته وى ســالانه 8 میلیون برگه قبض در اســتان 
توزیع مى شودکه با راه اندازى درگاهUssd و ارسال یک 
شماره شهروندان مى توانند قبض قبلى و فعلى همچنین 
اســتعلام مورد نیاز خود را دریافت مى کنند.  ســومین 
طرح کاهش مراجعه شــهروندان در قالب درگاه 1522 
است. مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
با بیان اینکه فضــاى ما فضاى جیره بندى نیســت و با 
مصرف بهینه مى توان تابستان را پشت سرگذاشت،گفت: 
تابستان امسال جیره بندى آب نخواهیم داشت و کیفیت 

آب نیز به هیچ عنوان تغییر نخواهدکرد و خط قرمز آبفا 
محسوب مى شوند.

 معاون بهره  بردارى آبفاى استان:
با راه اندازى سامانه دوم آبرسانى مشکلات آبى اصفهان 
برطرف مى شود معاون بهره بردارى شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان گفت: اگر ســامانه دوم آبرسانى استان با 
سرعت بیشترى اجرا شــود و در مدار بهره بردارى قرار 
گیرد بسیارى از مشکلات آبى اصفهان کاهش مى یابد.
مهندس ناصر اکبرى در جمع خبرنگاران بیان داشت : در 
شرایط پیک مصرف تابستان تا زمانى که قرار است سامانه 
دوم در مدار قرارگیرد، 2.5 مترمکعب برثانیه کمبود آب 
داریم و ناچار هستیم این کمبود را در قالب افت فشار به 
مردم تحمیل کنیم از این رو انتظار مى رود شــهروندان 
همکارى بیشــترى داشته باشــند، البته بخشى از 2.5 
مترمکعب از طریق چاه هاى حفر شده تأمین مى شود.

وى افزود: در شــرایط افت فشار با کمبود سه مترمکعب 
آب مواجه هستیم که باید شــهروندان در جریان منابع 
آبى موجود قرار گیرند. اگر ســامانه دوم آبرسانى استان 
با سرعت بیشــترى اجرا و درمدار بهره بردارى قرارگیرد 

بسیارى از مشکلات آبى اصفهان کاهش مى یابد.
معاون بهره بردارى شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
با اشاره به دستور استاندار اصفهان به دستگاه هاى ادارى 
براى تغییر ســاعت فعالیت جهت بهینه سازى مصرف 
انرژى گفت: استاندار اصفهان تأکید کرد که تغییر ساعات 
ادارى تشریفاتى نباشد به طورى که هیچ اتفاقى و تغییرى 
در زمینه مصــرف انرژى رخ ندهد همچنین اســتاندار 
اصفهان دستگاه هاى آب و برق استان را مکلف کردند که 
اگر دستگاه هاى اجرایى و ادارى استان بعداز این تغییر 
کاهش مصرف نداشتند حتى آب و برق آن ها قطع شود.
مهندس اکبرى گفت: استاندار اصفهان در جلسه اخیر 
خود تأکید کــرد با تغییر ســاعات کارى در ادارات باید 
کاهش مصرف انرژى در بخش هاى آب و برق مشــهود 

باشد و بازرسى هاى لازم صورت گیرد.
وى در پایان ابراز نمود: خط قرمز وزارت نیرو این است که 

به هیچ عنوان وارد فاز جیره بندى نشویم زیرا جیره بندى 
و کاهش کیفیت آب براى شرکت مهندسى آب و فاضلاب 

قابل قبول نیست. 
 معاون خدمــات مشــترکین و درآمد آبفاى 
استان اصفهان: کم مصرف ها تشویق مى شوند، 

پرمصرف ها جریمه
معاون خدمات مشترکین و درآمد آبفاى استان اصفهان 
از اجراى طرح تشویق مشــترکین کم مصرف و جریمه 

مشترکین پر مصرف در تابستان امسال خبر داد.
مهندس رضا رضایى گفت: بر اســاس بخشنامه جدید 
شــرکت مهندســى آب و فاضلاب کشــور، مشترکین 

مسکونى که مصرف آب سال گذشــته آن ها زیر الگوى 
مصرف بوده اســت در صورت ادامه روند کاهش مصرف 
خود در ماه هاى خرداد، تیر، مرداد و شــهریورماه سال 

جارى، مشمول تخفیف آب بهاء مى شوند.
 وى گفت: پاداش مشــترکینى که مشمول این تخفیف 
مى شوند، به صورت بســتانکار در قبض آب بهاى آن ها 
ثبت و اعمال مى شوند. معاون خدمات مشترکین و درآمد 
آبفاى اســتان اصفهان در بخش دیگرى از سخنانش به 
افزایش مصرف آب در  ماه هاى گرم پیش رو اشاره کرد 
و گفت: این شرکت از همه شهروندان به ویژه مشترکین 
پر مصرف انتظار دارد با  به کارگیرى روش هاى مدیریت 
مصرف، این شرکت را در تامین و توزیع عادلانه و پایدار 
آب بین قشرهاى مختلف مردم یارى کنند. وى با اشاره 
به جرائم در نظر گرفته براى مشترکین پر مصرف افزود: 
اگر مشترکین کاربرى هاى غیر مسکونى بیش از ظرفیت 
قراردادى مندرج در قبض آب بهاى خود، آب مصرف کنند 
حداقل سه برابر تعرفه آن کاربرى جریمه خواهند شد.

مهندس رضایى در پایان گفت: استفاده از لوازم کاهنده 
مصرف آب، کاهش مدت زمان استحمام، باز نگذاشتن 
جریان مداوم آب، نصب ســایه بان بر روى کولر و آبیارى 
باغچه و فضاى سبز منازل در ســاعات ابتدایى صبح یا 
پایانى شــب از جمله روش هاى مدیریت مصرف بهینه 
آب است که شهروندان مى توانند آن ها را به کار بسته تا 

مشمول جریمه هاى آب بهاء نشوند.
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